



14th AHFE International Conference on Human Factors in Design,
Engineering, and Computing for All (AHFE 2023 Hawaii Edition) and the
Affiliated Conferences

Hawaii, USA
December 4-6, 2023

AHFE
International
Applied
Human Factors
and Ergonomics
Conference
Hawaii
2023

ACCEPTANCE LETTER

Wang Jianlun
China Agricultural University, China
wangjianlun@cau.edu.cn

July 29, 2023

Dear Wang Jianlun,

We are pleased to inform you that your submission has been accepted for Oral presentation at the AHFE International Conference on Human Factors in Design, Engineering, and Computing (AHFE 2023 Hawaii Edition) to be held at Waikiki Beach Marriott Resort & Spa, Honolulu, Hawaii, United States of America, December 4-6, 2023. (<https://www.hawaii.ahfe.org>)

Paper ID#: 308

Paper Title: A sample-based method for 3D reconstruction of plant leaves from single and multiple images

The acceptance decision is based on peer-reviews conducted by conference chairs and assigned reviewers from the scientific committee.

[For inclusion in the AHFE 2023 Hawaii Edition Conference Proceedings and program, at least one unique registration per paper or poster is required].

Whether this submission is a paper presentation or poster demonstration, your full paper (optional) will be included in the Conference Proceedings if submitted along with the signed consent to publish agreement form by the posted deadline.

We look forward to seeing you in Waikiki Beach Marriott Resort & Spa, Honolulu, Hawaii!

Sincerely,

AHFE 2023 Hawaii Edition Administration

Questions? Please send to support@hawaii.ahfe.org
Conference website: <https://www.hawaii.ahfe.org>

接收函

中国农业大学王建仑

wangjianlun@cau.edu.cn

2023 年 7 月 29 日

尊敬的王建仑，我们很高兴地通知您，您的提交已被接受，将于 2023 年 12 月 4 日至 6 日在美国夏威夷檀香山威基基海滩万豪度假酒店举行的 AHFE 设计、工程和计算中的人为因素国际会议（AHFE 2023 夏威夷版）上进行口头陈述。

(<https://www.hawaii.ahfe.org>)论文 ID:308 论文标题：一种基于样本的方法，用于从单个和多个图像中对植物叶片进行 3D 重建。验收决定基于会议主席和科学委员会指定评审员进行的同行评审。

[要纳入 AHFE 2023 夏威夷版会议记录和计划，每份论文或海报至少需要一个唯一的注册]。无论本次提交是论文演示还是海报演示，如果您的完整论文（可选）与已签署的同意书一起在发布的截止日期前提交，则将被纳入会议记录。

我们期待着在夏威夷火奴鲁鲁威基基海滩万豪度假村和水疗中心与您见面！

诚挚，

AHFE 2023 夏威夷版管理局



14th AHFE International Conference on Human Factors in Design,
Engineering, and Computing for All (AHFE 2023 Hawaii Edition) and the
Affiliated Conferences

Hawaii, USA
December 4-6, 2023

AHFE
International
Applied
Human Factors
and Ergonomics
Conference
Hawaii
2023

INVITATION LETTER

Wang Jianlun
China Agricultural University, China
wangjianlun@cau.edu.cn

August 1, 2023

Dear Wang Jianlun,

We are pleased to invite you for Oral presentation at the AHFE International Conference on Human Factors in Design, Engineering, and Computing (AHFE 2023 Hawaii Edition) to be held at Waikiki Beach Marriott Resort & Spa, Honolulu, Hawaii, United States of America, December 4-6, 2023. (<https://www.hawaii.ahfe.org>)

Paper ID#: 308

Paper Title: A sample-based method for 3D reconstruction of plant leaves from single and multiple images

The acceptance decision is based on peer-reviews conducted by conference chairs and assigned reviewers from the scientific committee.

We look forward to seeing you in Waikiki Beach Marriott Resort & Spa, Honolulu, Hawaii!

Sincerely,



Prof. W. Karwowski
Conference Chair
AHFE 2023 Hawaii Edition Administration

Questions? Please send to support@hawaii.ahfe.org
Conference website: <https://www.hawaii.ahfe.org>

邀请函

中国农业大学王建仑

wangjianlun@cau.edu.cn

2023 年 8 月 1 日

尊敬的王建仑，我们很高兴邀请您在将于 2023 年 12 月 4 日至 6 日在美国夏威夷火奴鲁鲁威基基海滩万豪度假酒店举行的 AHFE 设计、工程和计算中的人为因素国际会议 (AHFE 2023 夏威夷版) 上作口头演讲。(https://www.hawaii.ahfe.org)论文 ID:308 论文标题：一种基于样本的方法，用于从单个和多个图像中对植物叶片进行 3D 重建。验收决定基于会议主席和科学委员会指定评审员进行的同行评审。

我们期待着在夏威夷火奴鲁鲁威基基海滩万豪度假村和水疗中心与您见面！

衷心感谢

W.Karwowski 教授

会议主席

AHFE 2023 夏威夷管理